- 1. We welcome all first-time visitors to EFCOC.
- Today is Logos Evangelical Seminary Sunday. Rev. Wilfred Su will share God's message with us. Offering will be accepted with checks pay to:LES.
- 3. Church cleaning is today from 1:30 to 3:00pm.
- 4. The communion is scheduled for next Sunday 5/7.
- 5. Elder/Deacon Board is next Sunday 5/7.
- 6. 5/4 is our National Prayer day. All EFC meeting will be held at our church at 10am to noon. Pr. Leu (Cerritos), Pr. Huang (East Valley), Pr. Shieh (Chino Valley), Pr. Chuang (Irvine) and Pr. Chen (Orange County) will lead the prayer and give messages. Please attend. EFC women's group will provide small gifts for mothers. Also lunch is provided.
- 7. 1.5th Generation Equipping Workshop: 5/6 (Saturday) at "10:30am-1:30pm in Logos Evangelical Seminary. If you are willing to be equipped for serving in Chinese English bilingual culture, please attend. Free lunch. Sign up before 5/3, Contact: Katty Hu (katty@les.edu)
- 8. a.Mother's Day picnic: Our church will hold a Saturday (5/13) picnic in Yorba Linda Regional Park. There will be B. B. Q., snack, drink, games, prizes drawing. Please invite your friends over.
  - b. 5/14 Joint service starts at 10:00am. There will be testimony, children choir, and gifts for all the women present.
  - c. In view of mother's love we encourage offering to acknowledge our mothers.
- Logos Evangelical Seminary extension course at our facility: 5/8, 5/15 (Mon.), 5/25 & 6/1(Thur.), 7pm to 10:00pm, by Rev. Felix Liu, "Wholistic Healing", registration/tuition is \$115, couples are \$135. Please contact Susana Kuo.
- EFC Communication Center recommended a good book: "Stories for the extreme teen's heart" \$12.99. Please purchase in EFCCC. Tel: 626-312-4822.
- 11. Good Friday & Easter Sunday had CD & DVD made. Please come to the library to purchase.
- 12. a. Elder and Mrs. Ruey Lai's daughter Amy has married to Mr. Sean Horita yesterday 4/29 at Manhattan Beach. They will be settled at Seattle. b. Dr. and Mrs. Raymond Ho request the honor of your presence at the marriage of their daughter, Amy, on 5/6 at 3:30pm in Calvary Presbyterian Church (1050 Fremont Ave., South Pasadena, CA.).



## 柑縣台福基督教會

Evangelical Formosan Church of Orange County

4月30日2006年

2418期

●Worship/主日崇拜程序●

English 9:30am

Worship & Praise

Prayer

Scripture Reading

Acts 9:1-30(1-9)

Sermon

Pr. Barber

"From Saul to Paul: The

Transformation of a

Leader"

Offering

Announcements

Doxology & Benediction

神學院主日 台華語聯合 10:00am

宣召

敬拜

代禱及主禱文

讀經:尼:1-4,2:17-18;

太9:35-38

獻詩:雅歌小組

證道:蘇文隆牧師

我們起來建造罷!

詩歌回應: (新聖詩) #80

求主奮興教會

奉獻禱告

歡迎/報告

頌榮/祝禱

The Year of Evangelism / 佈道年-宣道得人 Behold, The Harvest Is Ready / 舉目觀看,收割莊稼

, 榮譽牧師(Pastor Emeritus ): 周淑慧(Pr. Chou)

牧師(Pastoral Staff): 陳敏欽(Pr. Chen)、林政勳(Pr, Lin)、Pr. Gabe Barber

地址(Add): 10750 Lampson Ave.

Garden Grove, CA 92840 www.efcoc.org

電話(Tel): 714-534-5531(辦公室) 714-534-2264(Fax)

	台語部 TAIWANESE	華語部 MANDARIN	英語部 ENGLISH	兒童部 CHILDREN	
9:30	主日學	禮拜	禮拜	禮拜	
AM	Sunday School	Worship	Worship	Worship	
11:00	禮拜	主日學	主日學	主日學	
AM	Worship	Sunday School	Sunday School	Sunday School	
上週人數及奉獻 Last Week Attendance & Offering					
	主日學 Sunday School				
	27	28	41	37	
	禮拜 Worship				
	96	73	46	38	
	全部禮拜人數 Worship			Total 253	
	經常費				
	\$2,168.00	\$2,486.00	\$1,678.00	\$4.00	
	其他奉獻 Other Offering				
	宣道Mission	\$1,530.00	愛心Love	\$40.00	
	建堂Building	-台南台福	感恩Thanks		
	上週奉獻共計 Last Week Offering Total			\$7,906.00	
	該月累計 Accumulation for the Month			\$37,407.61	
該月預算 Budget for the Month			\$51,130.00		
今日招	3待及司會	Today's Ushers &	& Presiders	今日領詩	
	程日祥	程陳早	Joel	台華 高頌慈	
	俞 贛	黃碧茹	Amy, Shannon	鋼琴 簡溫慧	
黄順天			David Shieh	値星 邱奕鵬	
下週招	下週招待及司會 Next Week's Ushers & Presider				
	林淑芬 陳玲珠	王長雄 王鵑妃	Richard		
	陳白月娥	高淑敏	Daniel, Joel	午餐Lunch 服務	
	田英康	許英良	Pouger Ann	今日 大專青少年	
				下週 Jr. High	
下週証道 Next Week's Pread			achers	Playground 巡邏	
	陳敏欽牧師	陳敏欽牧師	Pr. Barber	今日 Sherry Chen	

【歡迎】a.歡迎第一次來參加聚會的朋友。b.歡迎蘇文隆牧師。

【神學院主日】今日台華聯合10:00am。蘇文隆牧師証道。爲神學院奉 獻支票抬頭:LES。崇拜後,台、華主日學 11:15am。教室分配:

台語: 交誼廳(英語崇拜地點) 華語: 208AB

【大掃除及環境美化競賽】今日1:30-3:00pm。謝謝大家的參與。加油! 【聖餐】下丰日5/7恭守聖餐。

【長執會】下主日5/7 1:30pm召開。

【全國聯禱日】5/4 10:00am, 在本會舉行。激請呂植力、謝建國、黃 敏郎、莊澤豐、陳敏欽等牧師禱告及信息分享。請參加,備有午餐, 總會婦女會將贈與會母親小禮物。

【1.5代基督徒裝備與事奉研討會】5/6(週六) 10:30am在台福神學院, 請具中英雙語雙文化有心受裝備事奉的基督徒參加,敬備午餐,5/3以 前報名。聯絡人Katty (626)571-5110 x 42 Email: katty@les.edu

【母親節】歡迎邀請親友同慶佳節:a.5/13(调六)在Yorba Regional Park 烤肉野餐,有遊戲競賽及模採,老少咸宜。(呂茂財執事負責); b.5/14母親節聯合禮拜,十時開始,將有見證分享、小天使的歌唱, 並贈送禮物給所有在場的家庭主婦;將是個溫馨感人的聚會。 c.我們將有懷念母愛、紀念母親的自由奉獻。

【台福培育中心】5/8,15,25,6/17:00-10:00pm 在柑縣台福開課; 6/3 2:30-4:30pm, 7:00-9:00pm, 6/4 7:00-9:00pm 在愛恩教會-特會 。課程:全人醫治。講員:劉富理牧師。新生報名費:\$25,學費: \$90。聯絡人: 鄭聖慧姊妹(714)534-5531 Ext.17。詳情請看報名表。

【雙福的人生】5/23-25在伯特利祈禱園。主題講員:邵遵瀾牧師。專 題:劉富理院長、林政勳牧師、呂植力牧師、林華山醫師,詳情請看 餐廳佈告欄。報名請洽周翠吟姊妹(949)552-3998, (949)413-9952。

【好書推介】圖書室有新、舊約串珠註釋本,爲靈修、杳經及主日學 極佳之輔助。新約或舊約單本\$15,新、舊約一套\$20。欲購從速。

【聖經事工展】4/28-5/4在柑縣水晶教會展出,鼓勵兄姐參觀,了解聖 經事工在華人教會不同歷史階段演進與見證。詳情請看佈告欄。

【傳播組】受難日及復活節DVD&CD,請到圖書室購買。

【肢體消息】a.賴瑞珍長老、雪鳳夫婦的女兒Amy 昨天和Mr. Sean Horita 在Manhattan Beach, CA 完婚。婚後將定居Seattle, WA。 b.何正泰執事、麗慧夫婦長女Amy,於 5/6 3:30pm 在S. Pasadena Calvary Presbyterian Church結婚。1050 Fremont Ave., 恭請觀禮。 c.林師母的父親因重病住院, 師母已趕回台昭顧, 請代禱。